



Protokoll

Styrelsemöte 170306

Närvarande: Satu Turunen Taheri, Mia Gårdhagen, Daniel Vigertsson,
Barbro Frindberg, Henrietta Nilsson, Elisabet Thorén, Petra Herrlin
Frånvarande: Pennie Hertzman, Sofia Scheefe

- § 84 **Mötet öppnas**
Satu öppnar dagens möte
- § 85 **Godkännande av dagordningen**
Mia och Daniel anmäler varsin övrig fråga. Dagordningen godkändes därefter.
- § 86 **Föregående protokoll**
Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna.
- § 87 **Ekonomi**
Barbro redovisar balans- och resultaträkning för 2016. Hon presenterar dessutom i korthet 2017 års budget.
- Vi diskuterar lite ekonomi kring Rikskonferensen och att Trippus fakturerar mycket för fakturor som ska rättas.
- § 88 **IT/kommunikation**
Daniel har fått mail från medlemmar som har frågor kring Rikskonferensen och inte hittar kontaktinformationen till Trippus och därför kontaktat vår infomail. Dessa mail vidarebefordras till Åsa Sahlberg, Uppsala. I övrigt har han utfört vanligt underhåll på hemsidan.
- § 89 **Tidningen**
Nummer 1/17 gick i tryck den 1 mars. Vi ber Sofia att skriva kolumnen i nr 2/17. Elisabet rapporterar att 8 helsidesannonser och 2 halvsidesannonser går in i nästa nummer. Hon har dock behövt skicka ut flera påminnelser till annonsörerna för dessa.

Tryckeriet kommer denna gång att skicka ut ca 100 extra tidningar som ska tas med till universiteten då vi försöker rekrytera nya medlemmar.

§ 90

Medlemsfrågor

628 medlemmar idag. Två påminnelser har gått ut och de som inte betalat kommer att inaktiveras i slutet av mars. OCR-hanteringen fungerar utmärkt! Lösenordet till hemsidan kommer att bytas efter inaktivering.

Drygt 20 personer har anmält sig som medlemmar utan att vara det vid Early bird-registreringen till Rikskonferensen. Petra planerar att kontakta dessa. Hon har även tagit kontakt med Uppsala för listor på de som anmält sig som medlemmar efter den 1 januari för att gå igenom även dessa.

§ 91

Rapporter/Brev/Inkomna remisser

Remiss från Regeringskansliet/Europaparlamentet "Förslag till Europaparlamentets och rådets direktiv om proportionalitetsprövning före antagandet av ny reglering av yrken" känns ej relevant och vi svarar inte på denna. Satu och Pennie har träffat Sara Tunlid på Stockholms läns Hörselskadades distrikt där hon är utredare. Satu och Pennie berättade om SvAf och Sara berättade om vad hon arbetar med som utredare. Sara berättade t ex om kartläggningen om "Primär hörselrehabilitering i Stockholms län".

Petra och Mia berättar om arbetsgruppen för "Vidareutbildning", ett fysiskt möte kommer att äga rum i Stockholm den 21 mars. Kolumnen i nästa Audionomidningen sammanfattar också kort arbetet som skett under hösten. Daniel rapporterar kort om gruppen "Riktlinjer", och möte planerat till 15/3. Arbetsgruppen "Same" – Elisabet rapporterar att fysiskt möte planerat till den 3/5. "Awarenessprojektet" – Henrietta rapporterar att möte skall ske den 22/3.

Förslag från Barbro att arbetsgrupperna skriver kort på FB sidan att möte skall ske med syfte att skapa medvetenhet kring detta.

§ 92

Rikskonferensen

Satu berättar att nästa möte i styrgruppen äger rum den 15/3. 289 deltagare har idag anmält sig.

Satu berättar vidare att man inför TeMA Hörssel 2018 arbetar med den sista genomgången av kontraktet, därefter ska detta skrivas på.

§ 93 **Stipendieansökningar**

Gunhild Hävermark Enevi (för 14 personer) samt från Elisabeth Karlsson har inkommit. Enligt SvAfs riktlinjer så kan stipendier endast delas ut per ansökan. Vi beslutar att dela ut resestipendierna á 2000 kr till vardera ansökan. Barbro kontakter dem.

§ 94 **Övriga frågor**

Mia meddelar att SAS har årsmöte den 23 mars och hon har fått förhinder. Satu meddelar SAS att vi tyvärr inte kan representera vid deras möte denna gång.

Daniel informerar om den flyer som han och Elisabet har arbetat med. Vi önskar skriva ut dessa via ett tryckeri så att de kan tas med både till universiteten och till Rikskonferensen. Daniel kontakter Kristina Sporre, Elisabet och Henrietta kollar kopieringsservice i sin närhet och begär offerter på 300 eller 500 stycken.

§ 95 **Nästa möte**

Vi bokar om nästa möte till den 27 mars kl 20.30. Då fokuserar vi på förberedelser av årsmötet. Mötet därefter blir kl 12 den 2 maj i Uppsala.

§ 96 **Mötet avslutas**

Satu avslutar mötet.

.....
Satu Turunen Taheri
Ordförande

.....
Petra Herrlin
Tillf. Sekreterare